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to znów ja...

dziękuję, że mi Pan odpisał, i to bardzo ładnie.

przeczytałam wywiad z Panem... to wspaniałe, że potrafi Pan tak kochac sztukę... myślę, że Ci co 

tworzą inaczej kochają sztukę niż Ci co ją tylko wielbią.. jak Pan myśli?

ja częściej czuję do niej nienawiść i zazdroszę Panu, w dobrym znaczeniu tego słowa, że potrafi Pan 

być Otwarty...

(…)

pozdrawiam serdecznie

Monika Matysiak


